
Zápis z jednání zastupitelstva obce  

Vrané nad Vltavou č. 4/2024 

ze dne 18. září 2024 
 
 

 

Přítomni: David Balling, David Blažek, Jan Brchel, Pavel Filip, Václav Havlíček, 

Petr Janeček, Jana Kadlecová, Jan Kořínek, Erik Löffler, Ivana Rážová, Dana 

Ullwerová, Jiřina Vašinová   

Omluveni: Jiří Krafta, Jan Kukla, Dagmar Selicharová 

Přizvaný host: Ing. Luděk Tesař 
 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání zastupitelstva obce Vrané nad Vltavou bylo svoláno dne 11. 9. 2024. 

 

Zasedání zastupitelstva obce Vrané nad Vltavou (dále též „zastupitelstvo“) bylo 

zahájeno v 18:00 hodin starostkou p. Danou Ullwerovou (dále jako 

„předsedající“). Předsedající schůze přivítala přítomné zastupitele.  

Z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva obce konstatovala, že je 

přítomno 12 členů zastupitelstva, počet hostů 7 viz prezenční listina. 

Zastupitelstvo je dle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhla určit zapisovatelem p. Jiřinu Vašinovou, ověřovateli zápisu 

jsou navrženi p. David Balling a p. Petr Janeček. K návrhu nebyly vzneseny žádné 

protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem p. Jiřinu Vašinovou, ověřovateli zápisu 

p. Davida Ballinga a p. Petra Janečka. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová,  

Kořínek, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno.  



Schválení programu 

 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s informací 

zveřejněnou na úřední desce a přímou prezentací na daném zasedání zastupitelstva 

obce. 

 

Návrh programu byl přednesen v následující podobě: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Složení slibu nového člena zastupitelstva 

3. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 - 2029  

4. Participativní rozpočet – schválení navržených projektů 

5. Schválení navýšení poplatků za komunální odpady 

6. Schválení přijetí dotací na stavbu kanalizačního a vodovodního potrubí 

7. Žádost o úpravu trasy autobusové linky 445 

8. Diskuze 

 

Podněty ani připomínky k programu zastupitelstva vzneseny nebyly. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání v přednesené podobě. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová,  

Kořínek, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

2. Složení slibu nového člena zastupitelstva 

  

Nový zastupitel pan Jan Brchel složil slib a stává se členem zastupitelstva za paní 

Neumanovou, která rezignovala. Paní Rubenstein, která se vzdala mandátu, jako 

host na zastupitelstvu vysvětlila své důvody, proč postoupila své místo panu 

Brchelovi.  

 

 

3. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 - 2029   
 

Starostka p. Ullwerová představila Ing. Luďka Tesaře, který vypracoval 

střednědobý výhled obce na roky 2025 – 2029 a předala mu slovo, aby představil 



finanční kondici obce, předpoklad vývoje financí obce, finanční možnosti obce, 

slabiny a silné stránky obce. Ing. Tesař seznámil zastupitele s vypracovaným 

dokumentem. Ing. Tesař po dokončení prezentace opustil jednání v čase 19.07 h. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vrané nad Vltavou schvaluje střednědobý výhled rozpočtu 

obce na roky 2025 – 2029.  

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová,  

Kořínek, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

 

4. Participativní rozpočet – schválení navržených projektů   

 

Pan Filip informoval, že do prvního ročníku participativního rozpočtu bylo 

obdrženo 10 návrhů, z nichž 9 splnilo podmínky PAROZ. Pan Brchel stručně 

seznámil zastupitele s jednotlivými projekty a proběhla diskuze ohledně 

realizovatelnosti jednotlivých projektů. Zastupitelé rozdělili projekty následovně:  

Číslo Projekt Realizovatelnost projektu 

1. Dětské hřiště U Elektrárny – 

navrhovatel Martin Kliment – 

248 171,- Kč 

2 – realizovatelné po dílčích úpravách 

(nutno dořešit nájemní smlouvu 

s Povodím Vltavy, pokud bude podléhat 

nájmu, nelze realizovat)  

2. Nové herní prvky u ZŠ – 

navrhovatel Jan Brchel – 

247 895,- Kč 

1 – realizovatelné v podobě navržené 

(doporučeno umístění dále od silnice – 

balanční prvky) 

3. Výdejní okno do kavárny Staré 

školy – navrhovatel Natálie 

Lupienská – 88 000,- Kč 

1 – realizovatelné v podobě navržené  



4.  Bezpečně do sokolovny a na 

OÚ – navrhovatel Saša 

Černochová – 227 205,- Kč 

4 – nerealizovatelné (přechody u OÚ jsou 

již v řešení obce, bezpečná cesta 

k sokolovně bude taktéž řešena obcí 

mimo participativní rozpočet) 

5. Bezpečné cesty do školy – 

navrhovatel Lucie Medková – 

250 000,- 

1 – realizovatelné v podobě navržené 

6.  Revitalizace parku u Rajčuru – 

navrhovatel Viktor Brabec – 

241 448,- Kč 

2 – realizovatelné po dílčích úpravách 

(úprava projektu tak, aby bylo v souladu 

s existujícím projektem revitalizace části 

obce) 

7. Suchou nohou kolem 

Sokolovny – navrhovatel Petr 

Macek – 244 299,- Kč 

2 – realizovatelné po dílčích úpravách 

(vyřešit nájemné pozemku, dle PAROZ 

by nemělo být předmětem nájmu) 

8. Bosá stezka v Akátku – 

navrhovatel Petra Hrbková – 

150 646,- 

1 – realizovatelné v podobě navržené 

9. Bezbariérově po Vraném – 

navrhovatel Oldřich Kruchňa – 

64 660,- 

1 – realizovatelné v podobě navržené 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Vrané nad Vltavou schvaluje předložené projekty viz tabulka 

výše.   

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová,  

Kořínek, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0 

 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

 



5. Schválení navýšení poplatků za komunální odpady  

  

Starostka p. Ullwerová informuje o nedostatečné výši aktuálního poplatku za 

odpady, tj. 0,80 Kč/l na osobu. Obec na odpady doplácí. Rada obce navrhla navýšit 

poplatek na 1,00 Kč/l na osobu.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje nastavení poplatku za odpady od 1. 1. 2025 na 1,00 

Kč/l na osobu.  

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová,  

Kořínek, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0 

 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

6. Schválení přijetí dotací na stavbu kanalizačního a vodovodního potrubí  

 

Starostka p. Ullwerová informuje o obdržení rozhodnutí o poskytnutí dotace na 

realizaci dostavby vodovodu ze SFŽP, ve výši 8 311 780,47 Kč, míra podpory 70 %. 

Dále obec obdržela rozhodnutí z MŽP o poskytnutí dotace ve výši 8 587 745,20 Kč 

na dostavbu kanalizace, míra podpory 70 %.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vrané nad Vltavou schvaluje přijetí dotace na realizaci dostavby 

vodovodu ve výši 8 311 780,47 Kč a přijetí dotace na realizaci dostavby kanalizace 

ve výši 8 587 745,20 Kč. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová,  

Kořínek, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0 

 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

7. Žádost o úpravu trasy autobusové linky 445 

  

Pan Filip informoval o obdrženém podnětu skupiny obyvatel na možnost vedení trasy 

autobusu do oblasti Kodlíče. Navrhuje podnět předat IDSK k posouzení a vyčíslení 

nákladů. 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Vrané nad Vltavou schvaluje postoupení žádosti občanů 

Integrované dopravě středočeského kraje k posouzení a vyčíslení nákladů možné 

realizace.  

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Janeček, Kadlecová,  

Kořínek, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0 

 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

8. Diskuze 

Předsedající informuje o možnosti umístění fotovoltaiky na ČOV a projednání 

možnosti umístění na ZŠ. Dále informuje o přesunu termínu příštího zastupitelstva 

na 16. 12. 2024. Předsedající zve přítomné na posvícení dne 28. 9. 2024, setkání 

seniorů 11. 10. 2024 a vítání občánků 23. 11. 2024. Také vyjadřuje poděkování 

všem, kteří se aktivně podíleli na zvládnutí povodňové aktivity, tj. hasičům, 

povodňové komisi a ostatním, kteří jakýmkoliv způsobem pomáhali zvládnout toto 

období. 

Pan Janeček se dotázal na stav územního plánu a připomněl plánovaný nákup 2 

defibrilátorů (AED) do obce. Pan Filip hovořil o nedostatečném počtu vagonů ve 

vytížených spojích. Starostka informuje, že neustále Středočeský kraj urguje o 

navýšení vagonů. 

Pan Filip se také dotazuje na ZUŠ, místostarosta p. Balling informuje, že na staré 

MŠ se budou provádět sondy, na jejichž základě může obec dále rozhodnout o 

možnosti přístavby nových prostor pro ZUŠ. 

 

Videozáznam z konání zastupitelstva je k dispozici na stránkách Obce Vrané nad 

Vltavou – www.vranenadvltavou.cz.  

 

Zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno ve 20:22 hodin. 

 

Zapsala: Jiřina Vašinová 

http://www.vranenadvltavou.cz/

